
10/01/23
Clàudia ( Nadir ), Rocío ( BitLab ), Jose ( SePra ), Núria ( Andròmines ), Silvano ( la
Fàbric@), Rosa ( Menjador Ca La Rosa ) , Víctor ( BitLab ), Xavi Palos, Maite ( secretaria )

1- Retorn Comi Activitats, Activació comi 8M.
2-Retorn info sobre passar a ser associació de segon grau.
3-Pla de treball de les XXLL de la XES.
4-Comi 15 mesures.
5-Subvenció General Ajuntament, creació Comissió.
6-Recollir en un docu que volem fer apart de les activitats, per crear un relat, un
posicionament, relacionat entre les sòcies.Creació d’un pla de treball, on totes
col-locar què anirem fent.

1-Retorn Comi Activitats, Activació comi 8M
Acta primera trobada #ComissióActivitats.

https://docs.google.com/document/d/10nCTgqMWm1WYuK2ARmKw2z0bvi0vV_vvncmNRe
P6vLQ/edit

Acordem activar la comissió 8M no mixta, de moment. Fem crida oberta perquè es sumim
més persones sòcies.
Provem de fer una primera trobada no mixta i a partir d’aquí veiem com desenvolupar-la.
Ja tenim un lema pel 8M : “Resiliència en les cures: el treball de cuidadores i el dret de ser
cuidades"

Pensem en posar data per la Fira d’ESS de Sant Andreu d’enguany, proposem el 7 maig.
Ens preguntem si la volem fer on sempre o si fem un canvi d’ubicació. Es proposa Bon
Pastor.
Coincideix amb l'àpat comunitari del projecte “Cuina Comunitària” de l’Enfortim , pensem
que seria interessant parlar amb Toni Cano de fer una recepta en directe i grabar-la.

Fem constar en acta que la Rosa va proposar la seva participació i la de l’Ana
Montoro a la comissió, tot i que finalment no hi participaran.

-Obrim la Comissió Fira ESS SA: S’ofereixen Rocío, Quim, Víctor, Maite, Raül (
Andròmines ).

-Desde districte ens demanem que fem una proposta del tema per la propera edició de la
Tardor Solidària , es traslladaran les propostes al proper consell el mes de febrer.

solidaritat, intercooperació, economia solidària
quim proposa parlar amb coppes de dones, cimarronas, mujeres pa'lante, etc…

2-Retorn info sobre passar a ser associació de segon grau:



Només té sentit si volem fer una federació amb associacions.
-El funcionament és força semblant.
-Hem de tenir en compte quin tipus d’entitats tenim. NO podem tenir sòcies individuals ni
sense cif.
-Tenim dues opcions:

● Fer una federació nova desde zero.
● Entrar a una federació ja consolidada.

-Tenir en compte què en volem treure? tenir més força, tenir més repercussió.

Silvano explica que una associació està formada per persones físiques i jurídiques. un grup
de persones jurídiques forma una associació, llavors puja de grau.
XES altre cas, cladria modificar estatuts per contemplar que les empreses, entitats tb son
sòcies. Es de 3 grau, ja que hi ha grup ECOS que es de segon.
SIlvano proposa fer un régim intern, elaborant un sistema de governança. Hem de ser
conscients de que ha de servir d’alguna cosa aquest formalisme.
Quim: ens interessa i per que ens interessa? Obre debat si ens interessa o no.
Núria: creu que ens legitimarà més.
A tenir en compte:
Saber quin tipus d’entitats tenim: entitats de suport i entitats de col.laboració.
També marcar un percentatge per a persones individuals.

Quim: formalitzar llibre de sòcies.

La XES contempla la categoría col·laboradora entre les seves sòcies, en el cas de Sant
Andreu està més acotat.

3-Pla de treball de les XXLL de la XES.
https://drive.google.com/file/d/17RDDO-6NigoB_mrZIraTfqor0TnETgXB/view?usp=sharing
Data límit 15 de gener

Fins al 15 de febrer es pot presentar pla de treball. només hi ha 3 o 4 xarxes locals. Desde la Xes
SA es presenta un pla de treball cada any.
Xavi Palos en sinforma de que ll’assemblea serà 25 de març. 15 dies abans s’ha de tenir llesta
tota la documentació.
Tenir-ho en compte en la propera trobada de la comisió de 15 mesures i buscar alineaments.

4-Comi 15 mesures. Com fer convocatoria per presentar les nostres 15 mesures
(colaboracio amb la veinal, grabar-ho a l’harmonia )

Propera convocatòria  el proper dimarts 16 de 15:30 a 17:00.
Hem relacionat les nostres 15 mesures amb les 20 de la XES. En proposem nosaltres fins a
23.
Buscar una persona interlocutora per treballar diverses mesures que son del mateix tema.
Proposem fer un acte de ciutat de presentació amb XES Barcelona, parlar amb els partits
polítics.
S’ha de fer incidència a nivell ciutat tot i que hi ha demandes de barri.

https://drive.google.com/file/d/17RDDO-6NigoB_mrZIraTfqor0TnETgXB/view?usp=sharing


Es proposa convidar a tots els partits polítics menys als feixistes. :)

5-Subvenció General Ajuntament, creació comissió. del 9 de gener al 26 de gener.
Participen : Aina, Víctor, Rocío, Maite i Silvano donarà un cop de mà quan pugui.
Demanar subvencions per l’estructura i per activitats.

6-Recollir en un docu què volem fer apart de les activitats, per crear un
relat,relacionat entre les sòcies.Creació d’un pla de treball, on totes colocar que anirem
fent.Víctor proposa fer un document que pot preparar on volcar totes les activitats de l’any
2023 per part de totes les sòcies. Rebrem un correu amb el link per emplenar el document.


